
Gemeente

oosenR
-<D

(D

(D
daal

Ë

$P

Datum 24 juni 2016

Onderwerp Rookvrije speettuinen

Betreft het een raadsvoorstel/raadsmededeling

in de cyctus?

Nee

Beteidsterrein Omgeving

PortefeuiItehouder Wethouder Polderman

Schriftelijke vraag

Veel ouders bezoeken met hun kinderen eens in de zoveel tijd een speeltuin. Een bezoek aan de

speeltuin is vaak leuk voor de kinderen en een goede manier voor de ouders om hun kind 's avonds
lekker moe naar bed te kunnen sturen.

Wat minder leuk is, is dat het in Nederland niet verboden is om in speeltuinen te roken. Dit terwijl
de longen van jonge kinderen nog kwetsbaar en volop in ontwikkeling zijn. Naast peuken op de
grond, zijn de risico's vooral meeroken en voorbeeldgedrag - zien roken, doet roken. De SP is in het
algemeen van mening dat een rookvrije omgeving jonge kinderen weerbaar maakt om straks niet te
beginnen met roken en pleit dan zeker ook voor rookvrije speeltuinen.

Dat de SP niet alleen in deze opvatting staat blijkt wel uit de cijfers: 77%van de mensen in
Nederland is voorstander van een rookvrije speeltuin, blijkt uit draagvlakonderzoek over
tabaksontmoediging door TNS NIPO, in opdracht van KWF Kankerbestrijdíng. Ook rokers zien de
logica: slechts een kwart van hen is tegen.

Vraag 1
Heeft het college kennis genomen van het bericht: "Longfonds wil rookvrije speeltuinen"l?

Vraag 2

ls het college het met de fractie van de SP eens dat de gezondheid van jonge kinderen uitermate
belangrijk is?

Vraag 3

Zijn de Roosendaalse speeltuinen reeds rookvrije zones?

Vraag 4
ls het college bereid de Roosendaalse speeltuinen rookvrij te maken? Zo nee, waarom niet?

Vraag 5

Een gemeente kan een speeltuin op vrijwillige basis rookvrij maken, een rookvrij informatiebord
laten plaatsen of in de subsidieverleningen aan de speeltuinen de voorwaarde verbinden dat de
speeltuin een rookvrij gebied dient te zijn.

ls het college bereid deze mogelijkheden toe te passen? Zo ja, op wat voor termijn kunnen we actie
van het college verwachten? Zo nee, waarom niet?

Namens de fractie van de SP,

Mike van Heumen

t 
http:77nos.n l/artikel/21L2930-longfonds-wil-rookvrije-speeltuinen.html



Wij beantwoorden uw vragen als volgt.

Vraag L

Ja.

Yraag2
Ja. Het bevorderen van een gezonde leefstijl onder jongeren is een van de speerpunten van het
lokale gezondheidsbeleid.

Vraag 3
Nee.

Vraag 4
Wij willen op dit punt niet regulerend optreden. De Roosendaalse speeltuinbesturen zijn
zelfstandige instellingen. Het is aan de speeltuinbesturen om daarover zelf te beslissen. Wij vinden
het een goede zaak, dat het gesprek over rookvrije speeltuinen plaatsvindt. W¡j zullen het
stappenplan van het Longfonds onder de aandacht brengen van de Roosendaalse speeltuinbesturen.
Op grond van de Tabakswet is het overigens niet mogelijk dat de gemeente een rookverbod oplegt
in een openbaar gebied zoals een speeltuin.

Vraag 5
Zie antwoord vraag 4. Wij verlenen subsidie aan Stichting Speeltuin Kade. Het al dan niet rookvrij
maken vinden wij een aangelegenheid van het bestuur van de Stichting.

Met vriendelijke groet,
Namens het college van burgemeester en wethouders,
De Welzijn, Jeugd, Volksgezondheid, Zorg
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